

Installation Instructions

NF-R246

Universal New Construction Frame-In for LED luminaires




READ PRIOR TO ATTEMPTING INSTALLATION
ALWAYS TURN OFF MAIN POWER BEFORE INSTALLATION
INSTALLATION SHOULD BE CARRIED OUT BY YOUR LOCAL ELECTRICIAN

⚠ IMPORTANT - This equipment is intended to be installed only by qualified personnel. The installation must be made in accordance with the current edition of the National Electrical Code and all applicable state and local building codes. The final installation must be approved by the appropriate, qualified electrical/building inspector(s). Improper installation may result in a fire or electrical hazard. Be sure the electrical power to the circuit has been disconnected before installing this electrical system.

⚠ WARNING - Risk of cuts. Some metal parts of the new construction frame may have sharp edges. To prevent cuts and scrapes, wear gloves when handling the parts.

⚠ IMPORTANT - Cet équipement est destiné à être installé uniquement par du personnel qualifié. L'installation doit être faite conformément à l'édition actuelle du Code national de l'électricité et à tous les codes de construction locaux et nationaux applicables. L'installation finale doit être approuvée par un ou plusieurs inspecteurs qualifiés en électricité / bâtiment. Une installation incorrecte peut entraîner un incendie ou un risque électrique. Assurez-vous que l'alimentation électrique du circuit a été déconnectée avant d'installer ce système électrique.

⚠ AVERTISSEMENT - Risque de coupure. Certaines pièces métalliques de l'appareil peuvent avoir des arêtes vives. Pour éviter les coupures et les éraflures, portez des gants lors de la manipulation des pièces.

SIZE	COMPATIBLE LUMINAIRES
 2" (2.84" cut out)	NM2-2R270; NM2-2RDC; NM2-2RDCCS; NM2-2RG; NM2-2SB; NM2-2SDC
 4" (3.9" cut out)	NEFLINTW-R4; NLTH-41TW-MPW; NM4-R470; NM4-RG
 6" (6.26" cut out)	NEFLINTW-R6; NLTH-61TW-MPW

CUT OUTS

Note: Frame-in comes ready for installation for 2" luminaires.

1. Remove desired cut-out(s) for compatible luminaire prior to installation.

